



NOVEMBER 2nd, 2025

ELECT



**MARC
DORET**
MAYOR

**LORI
MORRISON**
COUNCILLOR

People of action

MARC DORET

LORI MORRISON, PAUL TRUDEAU •
JENNIFER PARK • ROBERT (BOB) LE SAGE •
NICOLE DUCHASTEL • JEAN-FRANÇOIS LEROUX

ACTION DORVAL proposes that you reelect to the positions of Mayor and Councillors, an experienced and dynamic team who will **LISTEN** to the citizens of Dorval.

ACTION DORVAL and its candidates promise you their undivided attention in maintaining and improving the **QUALITY OF LIFE OF ALL CITIZENS**.

Our team pledges to ensure that our slogan “**It’s Great To Live In Dorval**” will continue to be meaningful.

For this reason, supported by competent and devoted citizens in our community, **we Marc Doret and Lori Morrison** solicit your support as **Mayor and Councillor for Dorval**, on election day November 2nd, 2025

MARC DORET, Mayor

- Mayor of Dorval since 2021.
- Dorval resident for over 31 years.
- Married to a long-time Dorval resident, father of two and grandfather.
- Recipient of a technical collegial diploma in Networking and Telecommunications.
- Employed as an Implementation Consultant for various Global RMH and HR Software firms.
- Elected in 2009 - 2021 as a Councillor in District 4.
- Presided over the Urban Planning Committee for many years.
- President of Golf Dorval from 2021-2025, Executive Board member since 2009.
- President of the Dorval Tennis Club.
- President of the Dorval Museum of Local History and Heritage.
- Board of Directors member of PME MTL Ouest de l’Île.
- Canadian Federation of Municipalities 3rd Vice-President (2025-2026), and Executive member (Quebec Caucus) since 2022.
- Member of the Union of Quebec Municipalities of Quebec & The Great Lakes and St. Lawrence Cities Initiative.
- As a member of the Agglomeration Council of Montreal.
- Member of the Public Security Commission.
- Member of the City of Montreal Audit Committee.
- Board of Directors member of Concertation MTL.

LORI MORRISON, Councillor

- Long-time Dorval resident dedicated to ethical, inclusive leadership.
- Married and proud mother of 2
- BA Queen’s University, Liberal Studies, Dean’s Honour List.
- Certificate in Media Studies, Queen’s University.
- President of the United Irish Societies of Montreal.
- Board member of the St Patrick’s Society of Montreal.
- 2019 Community Service Award recipient from the St. Patrick’s Society of Montreal.
- Former elected LBPSB school commissioner, Member of Governance & Ethics and Communications & Marketing committees.
- Founder of TheVoxBox.com, well-respected bilingual communications professional.
- Founding mentor and activator with SheEO, a Canadian organization supporting women entrepreneurs.
- Former Chair of the Board of Dorval’s Historical Forest and Stream Club.
- Former Committee member for the City of Verdun’s 150th anniversary.
- Created and funded scholarships supporting youth in community advocacy and education/trades.
- Proven leader with deep roots in community service and civic engagement.



2 NOVEMBRE 2025

ÉLISONS



**MARC
DORET**
MAYOR

**LORI
MORRISON**
CONSEILLÈRE

Des gens d'action

MARC DORET

LORI MORRISON, PAUL TRUDEAU •
JENNIFER PARK • ROBERT (BOB) LE SAGE •
NICOLE DUCHASTEL • JEAN-FRANÇOIS LEROUX

ACTION DORVAL vous propose de réélire pour la Mairie et aux postes de Conseillers, et conseillères, une équipe expérimentée et dynamique qui sera à **L'ÉCOUTE** des citoyens et citoyennes de Dorval.

ACTION DORVAL et ses candidats/candidates vous assurent de leur dévouement complet dans le but de conserver et de développer la **QUALITÉ DE VIE DE SES RÉSIDENTS ET RÉSIDENTES**.

Notre équipe s'engage à vous assurer que notre devise... "**Il fait bon vivre à Dorval**" soit des plus significative.

Pour ces raisons, **nous, Marc Doret et Lori Morrison** appuyés par des personnes compétentes et engagées dans notre communauté, sollicitons votre appui à titre de **Maire et Conseillère de Dorval** lors de l'élection du 2 novembre 2025

MARC DORET, Maire

- Maire de Dorval depuis 2021.
 - Résident de Dorval depuis plus de 31 ans.
 - Marié à une résidente de Dorval depuis longtemps, j'ai deux filles et je suis grand-père.
 - Détenteur d'un diplôme d'études collégiales techniques en réseautique et télécommunications.
 - Consultant en implantation pour diverses entreprises mondiales spécialisées en logiciels de point de vente et RH.
 - Élu conseiller du District 4 - Pine Beach entre 2009 à 2021.
 - Président du comité consultatif d'urbanisme pendant de nombreuses années.
 - Président de Golf Dorval de 2021 à 2025; membre du conseil d'administration depuis 2009.
 - Président du Club de tennis de Dorval.
 - Président du Musée d'histoire et du patrimoine local de Dorval.
 - Membre du conseil d'administration de PME MTL Ouest-de-l'Île.
 - Troisième vice-président de la Fédération canadienne des municipalités (2025–2026); membre exécutif (Caucus du Québec) depuis 2022.
 - Membre de l'Union des municipalités du Québec et de l'Alliance des villes des Grands Lacs et du Saint-Laurent.
- À titre de membre du Conseil d'agglomération de Montréal :
- Membre de la Commission de la sécurité publique de Montréal.
 - Membre du Comité de vérification de Montréal.
 - Membre du conseil d'administration de Concertation MTL.

LORI MORRISON, Conseillère

- Résidente de longue date de Dorval, engagée envers un leadership éthique et inclusif.
- Mariée et mère de 2 enfants
- Baccalauréat en études libérales de l'Université Queen's – Liste d'honneur du doyen.
- Certificat en études médiatiques de l'Université Queen's.
- Président des Sociétés irlandaises unies de Montréal.
- Membre du conseil d'administration de la Société Saint-Patrick de Montréal.
- Lauréat du Prix du service communautaire 2019 de la Société Saint-Patrick de Montréal.
- Ancienne commissaire élue au sein du conseil scolaire LBPSB ; membre des comités de gouvernance et d'éthique ainsi que de communications et marketing.
- Fondateur de TheVoxBox.com, une plateforme de communication bilingue reconnue.
- Mentor et activatrice fondatrice chez SheEO, une organisation canadienne soutenant les femmes entrepreneures.
- Ancienne présidente du conseil d'administration du Forest and Stream Club, club historique de Dorval.
- Ancien membre du comité du 150e anniversaire de la Ville de Verdun.
- Créateur et bailleur de fonds de bourses soutenant les jeunes dans la défense des intérêts communautaires, l'éducation et les métiers.
- Leader reconnue, avec de profondes racines dans les services communautaires et l'engagement civique.

Agent Officiel / Official Agent : Kevin Tracey, 1510, avenue Carson, Dorval H9S 1M9
imprimé par / Printed by: Red Button Photo, Dollard-des-Ormeaux